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Protokół Nr: RM.0002.13.2023.JP 

 

Nazwa sesji:  LXXII sesja Rady Miejskiej w Hrubieszowie  

Data sesji:  24.10.2023 

Numer sesji:  RM.0002.13.2023.JP 

Miejsce w którym odbyła się sesja:  sala konferencyjna Miejskiej Biblioteki Publicznej  

- Hrubieszowskiego Centrum Dziedzictwa, ul. 3 

Maja 10   

Godzina rozpoczęcia:  10:00 

Godzina zakończenia:  11:54 

 

Lista radnych obecnych na sesji: 

1. Zbigniew Lebiedowicz 

2. Barbara Wierzchowska 

3. Leszek Kryszczuk 

4. Józef Bojarczuk 

5. Czesława Nowak 

6. Andrzej Guz 

7. Wiesław Bańka 

8. Jan Szulakiewicz 

9. Artur Danilczuk 

10. Danuta Kowalska 

11. Anna Naja 

Oprócz radnych na sesji obecni byli: Burmistrz Miasta Marta Majewska, Zastępca 

Burmistrza Paweł Wojciechowski, Skarbnik Miasta Marta Woźnica, radca prawny Mariola 

Sadowska, naczelnicy wydziałów organizacyjnych Urzędu Miasta, w tym Naczelnik 

Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Marta Szopa, dyrektorzy i kierownicy 

jednostek organizacyjnych, w tym Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej Sp. z o.o. Małgorzata Bocheńska i Kierownik Miejskiej Służby Drogowej 

Mariusz Biront, przewodniczący zarządów osiedli oraz mieszkańcy.     
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Lista przerw w trakcie obrad: 

Czas rozpoczęcia Czas zakończenia 

10:15:50 10:21:23 

11:05:11 11:20:29 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Otwarcia LXXII sesji Rady Miejskiej w Hrubieszowie dokonała Przewodniczący 

Rady Miejskiej A. Naja, która na podstawie listy obecności (w załączeniu) stwierdziła 

prawomocność obrad oraz powitała zebranych i oglądających obrady przez internet. 

Poprosiła również zabierających głos o używanie mikrofonów, wyłączenie telefonów 

oraz o przestrzeganie przepisów RODO. 

2. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący A. Naja zapytała zebranych czy mają uwagi do zaproponowanego 

porządku obrad a wobec ich braku stwierdziła jego przyjęcie. 

3. Przyjęcie protokołu z LXVI sesji 

Przewodniczący A. Naja zapytała radnych czy mają uwagi do protokołu z LXVI sesji 

a wobec ich braku przeprowadziła imienne głosowanie w którym protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Danuta Kowalska Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 
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Wiesław Bańka Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

4. Przyjęcie protokołu z LXVII sesji 

Przewodniczący A. Naja zapytała radnych czy mają uwagi do protokołu z LXVII sesji 

a wobec ich braku przeprowadziła imienne głosowanie w którym protokół został przyjęty 

przy jednym głosie sprzeciwu. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 10 90,91% 

Jestem przeciw 1 9,09% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Czesława Nowak Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem przeciw 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

5. Przyjęcie protokołu z LXVIII sesji 

Przewodniczący A. Naja zapytała radnych czy mają uwagi do protokołu z LXVIII 

sesji a wobec ich braku przeprowadziła imienne głosowanie w którym protokół został 

przyjęty jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Czesława Nowak Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

6. Przyjęcie protokołu z LXIX sesji 

Przewodniczący A. Naja zapytała radnych czy mają uwagi do protokołu z LXIX sesji 

a wobec ich braku przeprowadziła imienne głosowanie w którym protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Wiesław Bańka Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 
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7. Przyjęcie protokołu z LXX sesji 

Przewodniczący A. Naja zapytała radnych czy mają uwagi do protokołu z LXX sesji  

a wobec ich braku przeprowadziła imienne głosowanie w którym protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

8. Przyjęcie protokołu z LXXI sesji 

Przewodniczący A. Naja zapytała radnych czy mają uwagi do protokołu z LXXI sesji 

a wobec ich braku przeprowadziła imienne głosowanie w którym protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 
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Czesława Nowak Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały 

budżetowej na rok 2023 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik M. Woźnica. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Danuta Kowalska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 
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Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik M. Woźnica. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Hrubieszowa - dotyczy części terenów 

położonych przy ul. Konopnickiej, ul. Uchańskiej, ul. Polnej, ul. Pobereżańskiej i ul. E. 

Orzeszkowej 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Naczelnik M. Szopa. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Czesława Nowak Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Hrubieszowa Dwernickiego - Północ 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Naczelnik M. Szopa. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Danuta Kowalska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

13. Wybór ławnika oraz rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru 

ławnika do sądu powszechnego 

Przewodniczący A. Naja poinformowała, że wpłynęła kandydatura Jana 

Dobrowolskiego na ławnika Sądu Okręgowego w Zamościu zgłoszona przez jego Prezesa.  

Zastępca Przewodniczącego zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników  

radna Cz. Nowak przedstawiła opinię zespołu stwierdzającą, że zgłoszony kandydat spełnia 

warunki określone w ustawie z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów powszechnych.    

Przewodniczący A. Naja przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu 

głosowania tajnego w wyborach ławnika do Sądu Okręgowego w Zamościu.  

Osoby proszące o głos 

Andrzej Guz 

Jan Szulakiewicz 

Marta Majewska  

Barbara Wierzchowska 

Radny A. Guz poprosił o zaprezentowanie sylwetki kandydata na ławnika. 

Radny J. Szulakiewicz zapytał dlaczego kandydat na ławnika nie został zaproszony na 

sesję przez Przewodniczącego Rady. 

Burmistrz M. Majewska przypomniała, że kandydat na ławnika został zgłoszony przez 

Prezesa Sądu Okręgowego w Zamościu zgodnie z wymogami określonymi w ustawie Prawo 

o ustroju sądów powszechnych.  
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Poinformowała ponadto, że jako Burmistrz nie ma żadnych kompetencji w tym 

zakresie dodając, że jako mieszkanka miasta może polegać na autorytecie Prezesa Sądu 

Okręgowego.        

Przewodniczący A. Naja powiedziała, że zgłoszenie wraz z dokumentacją było 

przedmiotem analizy zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników, który przedstawił 

Radzie swoją opinię o kandydacie. 

Radna B. Wierzchowska przypominała, że procedura wyboru ławnika jest jasno 

określona w ustawie dodając, że zgłoszony kandydat jest osoba powszechnie znaną  

i szanowaną.      

Wobec braku innych pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja 

przeprowadziła jawne głosowanie w którym uchwała w sprawie ustalenia Regulaminu 

głosowania tajnego w wyborach ławnika do Sądu Okręgowego w Zamościu została przyjęta 

jednogłośnie. 

Następnie dokonano wyboru Komisji Skrutacyjnej, na której członków zgłoszono 

kandydaturę radnego A. Danilczuka, radnego W. Bańkę i radnego L. Kryszczuka. Zgłoszeni 

radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Wobec braku innych zgłoszeń Przewodniczący A. Naja zamknęła listę kandydatów  

a następnie przeprowadzała jawne głosowanie w wyniku którego zgłoszeni radni zostali 

jednogłośnie wybrani w skład Komisji Skrutacyjnej. 

Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się w składzie:  

- radny A. Danilczuk - Przewodniczący, 

- radny W. Bańka - Członek,  

- radny L. Kryszczuk - Członek. 

Przewodniczący A. Naja wyjaśniła zasady oddania ważnego głosu. 

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła tajne głosowanie w sprawie wyboru ławnika do sądu 

powszechnego. 

Po głosowaniu Przewodniczący A. Naja ogłosiła przerwę w obradach podczas której  

Komisja Skrutacyjna dokonała obliczenia głosów i sporządziła Protokół z ustalenia wyników 

głosowania w wyborach ławnika do sądu powszechnego na kadencję 2024-2027 sporządzony 

na sesji Rady Miejskiej w Hrubieszowie w dniu 24 października 2023 roku. 

Po przewie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny A. Danilczuk odczytał 

Protokół stwierdzający wybór Jana Dobrowolskiego na ławnika Sądu Okręgowego  

w Zamościu przy jednym głosie wstrzymującym. 
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Przewodniczący A. Naja przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyboru ławnika do 

sądu powszechnego wraz z uzasadnieniem. 

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Artur Danilczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

14. Rozpatrzenie Informacji o działalności Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. z o.o. w Hrubieszowie za rok 2022 oraz pierwsze 

półrocze 2023 roku 

Burmistrz M. Majewska przedstawiła Informację wraz ze sprawozdaniem 

niezależnego biegłego rewidenta z badania sprawozdania finansowego opiniującym ją 

pozytywnie. 

 Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

poinformował o jednogłośnym przyjęciu Informacji przez Komisję 

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym Informacja została przyjęta 

jednogłośnie. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

15. Rozpatrzenie Informacji o realizacji Wieloletniego Planu Rozwoju Urządzeń 

Wodociągowych i Kanalizacyjnych na lata 2022-2028 

Informację przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

poinformował o jednogłośnym przyjęciu Informacji przez Komisję. 

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym Informacja została przyjęta przy 

jednym głosie wstrzymującym. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 10 90,91% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 1 9,09% 

 

Radny Oddany głos 

Czesława Nowak Jestem za 
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Wiesław Bańka Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Jan Szulakiewicz Wstrzymuje się 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

16. Rozpatrzenie Informacji Miejskiej Służby Drogowej o przygotowaniu do 

sezonu zimowego 2023/2024 

Informację przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

poinformował o jednogłośnym przyjęciu Informacji przez Komisję.     

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym Informacja została przyjęta 

jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 
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Wiesław Bańka Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

17. Rozpatrzenie Informacji Miejskiej Służby Drogowej o zakresie remontów 

dróg miejskich 

Informację przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

poinformował o jednogłośnym przyjęciu Informacji przez Komisję.     

Osoby proszące o głos 

Jan Szulakiewicz 

Marta Majewska  

W dyskusji radny J. Szulakiewicz powiedział, że jest mu bardzo przykro, że 

dotychczas nie został wybudowany parking przy ulicy 3 Maja 16 stwierdzając, że Burmistrz 

M. Majewska złożyła w tym zakresie obietnicę. Dodał, że jest przekonany, że parking nie 

powstanie w bieżącej kadencji powtarzając, że jest mu przykro mimo, że był dobrej myśli.   

Burmistrz M. Majewska poinformowała w odpowiedzi, że środki na to zdanie zostały 

zabezpieczone w tegorocznym budżecie podkreślając, że jedynym powodem zaistniałej 

sytuacji jest fakt, że realizowana jest inwestycja związana z montażem elektronicznych 

pojemników na odpady.  

Dodała, że budowa parkingu została wyceniona w dwóch warrantach: położenia 

asfaltu oraz wyłożenia kostką przez Miejską Służbę Drogową.  

Podkreśliła, że z uwagi na fakt, że w tej części miasta zostaną usytuowane 

nowoczesne pojemniki budowa parkingu została wstrzymana do czasu zakończenia ich 

instalacji.  

Stwierdziła ponadto, że biorąc pod uwagę względy technicznie logiczne jest  

zainstalowanie w pierwszej kolejności pojemników a następnie wyłożenie parkingu kostką. 

Dodała, że jest to absolutnie zasadna inwestycja, więc myśli, że nowy budżet również 

będzie zawierał środki na zrealizowanie tego zadania w przyszłym roku.  

Wobec braku innych pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją 

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym Informacja została przyjęta 

jednogłośnie. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Andrzej Guz Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

18. Rozpatrzenie Informacji Burmistrza Miasta o złożonych oświadczeniach 

majątkowych 

Informację przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Prawa i Administracji radna 

B. Wierzchowska poinformowała o przyjęciu Informacji przez Komisję.     

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym Informacja została przyjęta 

jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Czesława Nowak Jestem za 
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Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

19. Rozpatrzenie Informacji Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych 

oświadczeniach majątkowych 

Informację przedstawiła Przewodniczący A. Naja. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Prawa i Administracji radna 

B. Wierzchowska poinformowała o przyjęciu Informacji przez Komisję.     

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym Informacja została przyjęta 

jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Artur Danilczuk Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Anna Naja Jestem za 
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Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

20. Wolne wnioski 

Osoby proszące o głos 

Anna Naja  

Jan Szulakiewicz 

Marta Majewska  

Przewodniczący A. Naja zachęciła radnych do udziału w kweście organizowanej  

1 listopada br. przez Społeczny Komitet Ratowania Zabytków Cmentarza. Poinformowała 

ponadto, że Komitet ze względów formalnych nie może wyremontować grobu pierwszego 

Burmistrza Hrubieszowa Mieczysława Polaczka podkreślając, że nie można udokumentować 

miejsca jego pochówku. W związku z tym zwróciła się z prośbą o kontakt do osób mogących 

je potwierdzić.   

 Radny J. Szulakiewicz powiedział, że na domniemanym grobie Burmistrza Polaczka 

widnieje stosowna informacja. 

 Przewodniczący A. Naja stwierdziła, że Komitet nie ma wiedzy na jakiej podstawie ta 

informacja została tam umieszczona.   

Radny J. Szulakiewicz poinformował, że na ulicy Czerwonego Krzyża brakuje 

nocnego oświetlenia. Zaapelował również o likwidację niedziałającej od lat kotłowni przy 

ulicy 3 maja 16.   

 Zapytał także czy w przypadku kiedy Wspólnota Mieszkaniowa będzie partycypowała 

w kosztach budowy parkingu przy ulicy 3 Maja 16 będzie on przeznaczony tylko na jej 

potrzeby i czy zostanie zamontowany szlaban. 

  Radny A. Guz poinformował, że dotarły do niego sygnały, że części uczniów 

miejskich szkół uniemożliwiono korzystanie z boisk Orlika rzekomo ze względu na 

trenowanie w klubie Huragan Stefankowice.  

Burmistrz M. Majewska zdeklarowała wyjaśnienie powodu braku oświetlenia przy 

ulicy Czerwonego Krzyża.  

Poinformowała także, że zgodnie z ekspertyzą techniczną kotłownia przy ulicy 3 Maja 

16 jest w bardzo złym stanie technicznym podkreślając, że w tej sytuacji niezasadne, 

nieekonomiczne i niegospodarne byłoby inwestowanie w jej remont środków finansowych  

z budżetu miasta.  
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Dodała, że właściwym kierunkiem działania jest jej likwidacja i uprzątnięcia terenu co 

także wymaga zabezpieczenia w budżecie środków finansowych.  

Stwierdziła ponadto, że budowa parkingu, o którym mówił radny, jest zasadne  

i potrzebne oraz, że parking będzie dostępny dla wszystkich mieszkańców oraz, że nie jest 

zwolenniczką stawiania szlabanów, które zostały zamontowane na osiedlu przez Spółdzielnię 

Mieszkaniową. 

 Podkreśliła, że takich rzeczy się nie powinno robić ponieważ wszyscy mieszkańcy  

osiedla korzystają z parkingu i nie są to decyzje dobrze społeczne widziane, więc w żadnym 

wypadku miasto nie ustawi szlabanu. 

 Stwierdziła, że logika wydatkowania środków finansowych nakazuje następującą 

kolejność działań: likwidacja kotłowni i uprzątnięcie terenu, zamontowanie elektronicznych 

pojemników na śmieci i budowa powszechnie dostępnego parkingu.  

 Poinformowała również, że kwestia ewentualnej partycypacji Wspólnoty w budowie 

parkingu będzie wyglądała tak samo jak we wszystkich wypadkach na terenie miasta. Jeżeli 

Wspólnota zechce partycypować zobowiązana będzie do podjęcia stosownej uchwały  

i podpisania z miastem porozumienia.  

Dodała, że wszystkie szczegóły związane ze szczegółami partycypacji, materiałami, 

podziałem środków wedle wielkości udziałów zostaną uzgodnione ze Wspólnotą. 

 Odnosząc się do kwestii udostępniania Orlika przypomniała, że funkcjonuje on na 

określonych zasadach, podobnie jak inne obiekty sportowe na terenie miasta.  

Wyjaśniła, że w bieżącym roku zarządzeniami dyrektorów szkół zostały ujednolicone 

zasady nieodpłatnego i odpłatnego korzystania ze szkolnych obiektów sportowych, które są 

jednolite dla wszystkich.  

Dodała, że mieszkańcy miasta korzystają z Orlika nieodpłatnie, natomiast podmioty 

inne aniżeli skupione w mieście muszą ponosić ustalone opłaty zarówno za korzystanie  

z obiektów przy szkołach jaki i w Hrubieszowskim Ośrodku Sportu i Rekreacji wobec czego 

jeżeli dany klub sportowy spoza miasta chce korzystać z miejskich obiektów jest to 

równoznaczne z ponoszeniem kosztów.  

Przypomniała, że budżet miasta ponosi koszty utrzymania obiekty zarówno samych 

obiektów sportowych jak również obsługujących je osób. 

Zwróciła także uwagę, że miejskie kluby sportowe oraz mieszkańcy korzystający  

z obiektów położonych poza miastem ponoszą z tego tytułu  opłaty.  
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21. Zamknięcie sesji 

Wobec braku innych wolnych wniosków Przewodniczący Rady Miejskiej A. Naja 

zamknęła LXXII sesję o godz. 11:54. 

Materiał wideo z LXXII sesji dostępny jest na stronie internetowej Urzędu Miasta 

Hrubieszów. 

 

 

             Protokolant:                            Przewodniczący Rady Miejskiej 

             /-/ Janusz Policha                                                  /-/ Anna Naja 

Inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej 

      i jednostek  pomocniczych 

 

 


